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- V E R E N I G I N G -

Interview Noortje van Wille gen 

Noortje van Willegen maakt dit jaar als voorzitter deel uit van 

de ICR-projectgroep. ICR staat voor International Contract 

Research en is een stichting die sinds de oprichting in 1994 elk 

jaar een projectgroep samenstelt uit studenten van de Erasmus 

Universiteit Rotterdam en de Universiteit Leiden. Doel van het 

project is om vergevorderde studenten Bestuurskunde 

onderzoek te laten doen in het buitenland, in opdracht van 

overheidsinstellingen of bedrijven. Dit jaar heeft de stichting 

Hongarije als land van onderzoek gekozen, mede vanwege de 

geplande toetreding tot de EU in 2004. In het kader van haar 

voorzitterschap van het ICR-projectteam is een interview op 

zijn plaats. 

Noortje vond -het tijd 
voor iets anders nadat ze vorig jaar 
penningmeester van de B.I.L. was 
geweest. Een functie die ze 
overigens verdienstelijk invulde: 
"Ik kom uit Zeeland en ben heel 
zuinig, dat leverde ons in ieder 
geval geen tekort op." 

bezuinigingen zijn er niet 
voldoende opdrachten voor het 
hele team binnengehaald. "Vorig 
jaar, toen het projectteam naar 
Cuba ging, hadden ze ook al niet 
genoeg opdrachten. 
Dit jaar moesten er 
enkele leden van 

gaan doen over wat de sterktes en 
zwaktes zijn van projecten die ze 
daar gaan opzetten, zodat ze met 
onze bevindingen over kansen; 
bedreigingen en actoren kunnen 
bepalen hoe ze die projecten daar 
op willen gaan zetten." De 
toerismesector in Hongarije maakt 
een sterke groei door, vooral rond 
het Balatonmeer en Budapest, 
maar "SME Milieuadviseurs richt 
zich meer op toerisme waarbij 
mensen bewust worden gemaakt 
van de natuur om zich heen." 

De toekomstige toetreding 
tot de EU van Hongarije maakt het 
een interessant land om 
onderzoek in te verrichten. 
"Vorige jaren werd vooral 

onderzoek verricht 
in verre landen 

Ze kende al wat mensen 
die vorig jaar ICR hadden gedaan 
en zo is ze er naar eigen zeggen 
ingerold. Echt solliciteren hoefde 
ze niet; op de vraag of er geen 
selectieprocedure is geweest 
antwoordt ze: "Niet dat ik weet, ik 
heb er in ieder geval niks van 
gemerkt." En nee, een eliteklasje is 
het ook niet volgens haar, hoewel 
ze zelf wel het toonbeeld van een 
ijverige student is. "Vorig jaar heb 
ik ondanks mijn bestuursfunctie 
bijna alle vakken gewoon gedaan 
en ook dit jaar heb ik alle vakken 
van het eerste trimester gevolgd. In 
het eerste trimester moesten alleen 
nog de opdrachten voor onderzoek 
in Hongarije binnengehaald 
worden. Maar nu in het tweede 
trimester ga ik naar Hongarije en 
schiet de studie erbij in." 

het team thuis-
blijven, aangezien 
ze geen opdracht
gever 
kunnen 

hebben 
vinden 

voor wie ze in 
Hongarije onder
zoek kunnen gaan 
doen." 

In het 

"Natuurlijk 
moet je wel een 
goed product 

afleveren aan 
je opdracht

gever" 

(zoals Zuid-Afrika, 
Indonesië, India en 
Maleisië red.), 
maar het ICR
projectteam vond 
het wel een goed 
idee om naar 
Hongarije te 
gaan." De 
opdrachtgever van 
het team verschilt 
per jaar en dat 
levert uiteenlopend 

Wat meteen opvalt bij het 
zien van het projectteam is dat het 
alleen maar vrouwen zijn. 
Hiervoor heeft Noortje geen andere 
verklaring dan dat het toevallig zo 
is gelopen. "Vorige jaren zaten er 
vaak meer mannen dan vrouwen 
in het team, dit jaar toevallig niet." 
Op de vraag of het goed 
samenwerken is met alleen 
vrouwen antwoordt ze positief. 
Echter door de slechtere economie 

comité van aan
beveling zitten een 
hoop hooggeplaatste personen, 
maar extra druk om te presteren 
brengt dat niet met zich mee. 
"Natuurlijk moet je wel een goed 
product afleveren voor je 
opdrachtgever en de mensen die 
ons begeleiden, maar de meeste 
mensen in het comité van 
aanbeveling, zoals de 
Nederlandse ambassadeur in 
Hongarije, weten wel ongeveer 
wat het project inhoudt maar 
staan vooral met hun naam in de 
brochure om het project wat status 
te geven." 

In Hongarije gaat het team 
straks onderzoek doen voor SME 
Milieuadviseurs: "SME wil graag 
door het ministerie van landbouw 
gefinancierde projecten opzetten 
in Hongarije voor duurzaam 
toerisme. In het kader daarvan 

en daarmee samengaan de moeten wij verkennend onderzoek 

on-derzoek op; "In Maleisië is 
onderzoek op gebied van ICT 
gedaan en vorig jaar is in Cuba 
marktverkenning voor een 
vrachtwagenbedrijf verricht." Het 
onderzoek moet wel puur 
bestuurskundig zijn, want het 
moet na afloop aan de 
examencommissie worden 
voorgelegd en die bepaalt hoeveel 
studiepunten het team ervoor 
krijgt. Geen geld dus, maar 
studiepunten? "We krijgen van de 
opdrachtgever een dagvergoeding 
voor de reiskosten, maar de 
universiteit geeft alleen 
studiepunten." 

Toen dit interview werd 
gehouden stond het team op het 
punt om voor 5 weken te 
vertrekken richting Hongarije, 
hebben ze de hele reis al gepland? 
"Nee, nog niet. We moeten een 
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aantal interviews houden 
waarvan sommige al zijn 
afgesproken, maar de meeste 
moeten we nog gaan afspreken 
met behulp van telefoonnummers 
die we hebben verzameld." In 
grote lijnen gaat het team twee 
weken naar Budapest, dan twee 
weken de regio in, waar sommige 
projecten voor duurzaam toerisme 
al  lopen en de laatste week 
brengen ze weer in Budapest door. 

- V E R E N I G I N G

De belangrijkste onderzoeks
methode wordt het interview: "We 
gaan voornamelijk mensen 
interviewen van projecten die daar 
al lopen. Ik hoop dat de 
beleidsdocumentatie niet in het 
Hongaars is, maar daar kunnen 
plaatselijke studenten ons vast wel 
mee helpen." Op zich is het 
onderzoek dat het team doet vrij 
zelfstandig. "We worden wel veel 
geholpen en begeleid, maar we 

worden niet aan ons handje 
vastgehouden." 

Op de vraag of Noortje 
later een baan ambieert als 
onderzoeker antwoordt ze 
negatief; "Ik zie mezelf in de 
toekomst geen onderzoekster 
worden. Ik wil wel bij de overheid 
terechtkomen, maar die is heel 
breed, dus niets staat nog vast." 

Peter Kasbergen 

B;drijvenborrel: Gemeente Den Haag
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